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	Education
	المؤهلات العلمية

	PhD in English Language and Applied Linguistics
University of Sheffield- Sheffield- United Kingdom
Thesis: Understanding Teaching Philosophy Statements as a Genre: A corpus-based Discourse Analysis of Rhetorical Moves and Linguistic Features
Supervisor: Dr. Valerie Hobbs
February -2023
	الدكتوراة في اللغويات التطبيقية
جامعة شيفيلد-شيفيلد- المملكة المتحدة
عنوان الرسالة: تحليل خطاب فلسفة التدريس
المشرف: د. فاليري هوبز
2 - 2023

	M.A. in Applied Linguistics & Discourse Studies
Carleton University-Ottawa-Canada
Thesis: Rhetorical Moves in an Occluded Genre: A Qualitative Analysis of Suicide Notes.
Supervisor: Dr. Natasha Artemeva
June -2015
https://curve.carleton.ca/system/files/etd/5b0fb6ba-e23a-4e37-9f0f-ac21cfe3052e/etd_pdf/fc192c86ea7e7ad3f84ec0b86c5bff74/abaalkhail-rhetoricalmovesinanoccludedgenreaqualitative.pdf 
	الماجستير في اللغويات التطبيقية وتحليل الخطاب
جامعة كارلتون- أوتاوا- كندا 
عنوان الرسالة: الحركات البلاغية في نوع أدبي مخفي: تحليل رسائل الانتحار
المشرف: د. ناتاشا أرتيميفا       
 6-2015 


	Certificate of Teaching English as a Second Language (CTESL)
Carleton University-Ottawa-Canada
June-2013

	شهادة تدريس اللغة الانجليزية كلغة ثانية
جامعة كارلتون- أوتاوا- كندا            
6-2013



	M.A. in Quality Management
University of Jordan-Amman-Jordan
June-2010
	الماجستير في ادارة الجودة
الجامعة الاردنية-عمان-الاردن         
6-2010

	B.A. in German & English
University of Jordan-Amman-Jordan
June-2006
	البكالوريوس في اللغة الالمانية والانجليزية (اللغة والادب)
الجامعة الاردنية-عمان-الاردن
6-2006



	Professional Experience 
	الخبرات العملية

	Lecturer – Foreign Languages Department – College of Arts and Social Sciences – Al Baha University – Saudi Arabia
April 2017 - Present
	محاضرة- قسم اللغات الأجنبية- كلية الآداب والعلوم الإنسانية- جامعة الباحة- الباحة- المملكة العربية السعودية
4-2017 الى الآن

	Note-taker (Volunteer)	
September 2012 – April 2013
Carleton University, Ottawa, ON, Canada
Taking lecture notes for Paul Menton Center (PMC) for students with disabilities
September 2012 – April 2013
	مسجلة محاضرات (متطوعة)
جامعة كارلتون – أوتاوا – كندا
تسجيل معلومات المحاضرات للطلاب ذوي الاحتياجات الخاصة
9- 2012 الى 4- 2013

	Course Instructor (Communication Skills)- King Saud University- Preparatory year
Riyadh-Saudi Arabia
August 2010 – March 2011
	مدربة مهارات اتصال- شركة تحسين الأداء –جامعة الملك سعود- السنة التحضيرية
الرياض- المملكة العربية السعودية
8-2010 الى 3-2011




	Conferences & Presentations
	المؤتمرات والندوات

	
	

	· November 2014: Poster presentation, The 10th Annual Graduate Students Symposium, “Rhetorical Moves in an Occluded Genre: Analysis of Suicide Notes”, Carleton University, Ottawa, ON, Canada (panel member)

· May 2015: The Conference of the Canadian Association for the Study of Discourse and Writing (CASDW), University of Ottawa, Ottawa, ON, Canada: Discursive Realization of Suicide: A corpus-based genre analysis of genuine suicide notes (presenter)

· November 2015: The Symposium of the UNESCO Chair in Reading and Writing, Temuco, Chile: The Laughs are all Gone: A genre-based framework for corpus analysis of genuine suicide notes

· July 2019: The international conference of Corpus linguistics, Cardiff, Wales, UK: A genre and corpus-based study of teaching philosophy statements
	· نوفمبر-2014: الندوة العاشرة لطلاب الدراسات العليا في جامعة كارلتون-أوتاوا-كندا بعنوان تحليل رسائل الانتحار




· مايو- 2015: مؤتمر المنظمة الكندية لدراسات الخطاب والكتابة- جامعة أوتاوا- أوتاوا- كندا بعنوان الدلالات الخطابية للانتحار: تحليل رسائل الانتحار الاصلية





· نوفمبر- 2015: ندوة اليونيسكو في القراءة والكتابة – التشيلي: ابتكار إطار أدبي لتحليل مجموعات من رسائل الانتحار الأصلية 




· يوليو- 2019: المؤتمر العالمي لدراسات الكوربس- جامعة كارديف-ويلز-المملكة المتحدة- بعنوان تحليل أدبي لخطاب فلسفة التدريس



	Publications
	المنشورات

	Abaalkhail, A. (2020). An investigation of suicide notes: An ESP genre analysis, IJALEL 9(3):1-10.
An Investigation of Suicide Notes: An ESP Genre Analysis | Abaalkhail | International Journal of Applied Linguistics and English Literature (aiac.org.au)

	تحليل رسائل الانتحار باستخدام نظرية ESP، المجلة العالمية للغويات التطبيقية والادب الانجليزي, العدد 9 الاصدار 3.
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